
 

 
 

П Р О Т О К О Л 

№ 24 
 

Днес, 31.08.2016 г., в заседателната залата на Общински съвет-Кнежа се проведе 

редовно заседание на Общинския съвет.  На заседанието от 17 общински съветници 

присъстваха 16. От заседанието отсъства г-н Данаил Огнянов. 

Председателят на Общинския съвет г-жа Катя Герговска откри редовното за м. 

август заседание в 1700 часа. 

Г-жа Катя Герговска обясни, че са постъпили 2 докладни записки, които са 

разглеждани от Комисията по образование: 

 1. Докладна записка с вх. №0800-228-1/29.08.2016 година от Илийчо Пламенов 

Лачовски – кмет на Община Кнежа, относно одобряване за формиране на паралелки в 

общински училища с по-малък брой ученици от допустимия, съгласно Наредба №7 на 

МОН от 29.12.2000 г. 

 2. Докладна записка с вх. №0800-231-1/30.08.2016 година от Илийчо Пламенов 

Лачовски – кмет на Община Кнежа, относно одобряване за формиране на маломерни и 

слети паралелки в общинско училище с по-малък брой ученици от допустимия, 

съгласно Наредба №7 на МОН от 29.12.2000 г. 

 

Г-жа Катя Герговска подложи на гласуване дневния ред с направените 

допълнения  в него. Общинските съветници приеха с 16 гласа „За“ предложения  

 

Д Н Е В Е Н    Р Е Д: 

 

1. Информация за готовността на учебните заведения в Община Кнежа за 

учебната 2016/2017 година. 
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 2. Докладна записка с вх. №0800-228-1/29.08.2016 година от Илийчо Пламенов 

Лачовски – кмет на Община Кнежа, относно одобряване за формиране на паралелки в 

общински училища с по-малък брой ученици от допустимия, съгласно Наредба №7 на 

МОН от 29.12.2000 г. 

 3. Докладна записка с вх. №0800-231-1/30.08.2016 година от Илийчо Пламенов 

Лачовски – кмет на Община Кнежа, относно одобряване за формиране на маломерни и 

слети паралелки в общинско училище с по-малък брой ученици от допустимия, 

съгласно Наредба №7 на МОН от 29.12.2000 г. 

 4. Други. 

 

На заседанието присъстваха: 

1. Г-жа Капка Митева – зам.-кмет на Община Кнежа; 

2. Г-н Пламен Лъжовски – кмет на Кметство с. Бреница; 

3. Г-жа Лорита Желязкова – кмет на Кметство с. Еница; 

4. Г-н Цветан Иванов – кмет на Кметство с. Лазарово; 

5. Г-жа Петя Маринска – директор на дирекция „Обща администрация“ при Община 

Кнежа; 

6. Г-жа Цветелина Плевненска – директор на дирекция „Специализирана 

администрация“ при Община Кнежа. 

 

 ПО ПЪРВА ТОЧКА - Информация за готовността на учебните заведения в 

Община Кнежа за учебната 2016/2017 година., докладва г-жа Цветелина 

Плевненска. 

 Отношение взеха: 

 Постоянната комисия по образование, култура, спорт, младежки дейности, 

социална политика и етнически и демографски въпроси предлага да се приеме 

докладната записка. 

 Г-жа Малина Цолова обясни, че в докладната записка не е включена ПГМЕТ 

„Христо Смирненски“, гр. Кнежа и предложи решението да бъде изменено по следния 

начин: „Общински съвет-Кнежа приема за сведение предоставената информация, 

относно готовността на учебните заведения в Община Кнежа за учебната 2016/2017 

година.“, тъй като Професионалната гимназия е училище на територията на Община 

Кнежа. 
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 Г-н Николай Бачийски обясни, че информация за готовността на учебното 

заведение е поискана, но не е включена в докладната записка, поради факта, че 

учебното заведение е държавно, а не общинско. 

 Г-жа Катя Герговска информира, че писмената информация за готовността на 

ПГМЕТ „Христо Смирненски“, гр. Кнежа не е разглеждана от Постоянните комисии 

към Общинския съвет и затова предлага решението да бъде взето така, както е 

предложено в докладната записка. Г-жа Катя Герговска изрази надеждата си, че г-н 

Николай Бачийски няма да се почувства обиден от този факт. 

 Г-жа Катя Герговска обяви режим на гласуване на предложението на г-жа 

Малина Цолова, а именно решението на Общински съвет-Кнежа да бъде следното: 

„Общински съвет-Кнежа приема за сведение предоставената информация, относно 

готовността на учебните заведения в Община Кнежа за учебната 2016/2017 година.“. 

 Гласували: „За“ - 1; „Против“ - няма; Въздържал се“ – 15. 

 Г-жа Катя Герговска обяви режим на гласуване на предложението за решение, 

направено в докладната записка.  

 Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №238 

 На основание чл. 20 във връзка с чл. 17, ал. 1, т. 3 и чл. 21, ал. 1, т. 23 от 

ЗМСМА, Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

 1. Общински съвет-Кнежа приема за сведение предоставената информация, 

относно готовността на общинските учебни заведения в Община Кнежа за учебната 

2016/2017 година. 

 Гласували: „За“ - 16; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 

 ПО ВТОРА ТОЧКА - Докладна записка с вх. №0800-228-1/29.08.2016 година 

от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община Кнежа, относно одобряване за 

формиране на паралелки в общински училища с по-малък брой ученици от 

допустимия, съгласно Наредба №7 на МОН от 29.12.2000 г., докладва г-жа 

Цветелина Плевненска. 

 Отношение взеха: 

 Постоянната комисия по образование, култура, спорт, младежки дейности, 

социална политика и етнически и демографски въпроси предлага да се приеме 

докладната записка. 
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 Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №239 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, предложение първо и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 11, 

ал. 1, т. 2, ал. 2 и ал. 4 от Наредба №7 на МОН от 29.12.2000 год. за определяне броя на 

паралелките и групите и броя на учениците и на децата в паралелките и в групите на 

училищата, детските градини и обслужващите звена и във връзка със заверка списък 

Образец №1 за учебната 2016/2017 година, Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

 1. Одобрява две паралелки под определения минимум ученици за учебната 

2016/2017 година в НУ „Кнежица“, гр. Кнежа, а именно: 

• III „б“ клас от 15 (петнадесет) ученици – с 1 ученик под минималния брой; 

• IV„б“ клас от 10 (десет) ученици – с 6 ученици под минималния брой; 

 

2. Одобрява две паралелки под определения минимум ученици за учебната 

2016/2017 година в ОУ “Васил Левски“, гр. Кнежа, а именно: 

• I клас от 13 (тринадесет) ученици – с 3 ученици под минималния брой; 

• II клас от 15 (петнадесет) ученици – с един ученик под минималния брой; 

 

 3. Одобрява една паралелка под определения минимум ученици за учебната 

2016/2017 година в СУ „Неофит Рилски“, гр. Кнежа, а именно: 

• VIII клас от 17 (седемнадесет) ученици – с един ученик под минималния брой; 

 

 4. Одобрява две паралелки под определения минимум ученици за учебната 

2016/2017 година в ОУ „Христо Ботев“, с. Бреница, а именно: 

• I клас от 14 (четиринадесет) ученици – с 2 ученици под минималния брой; 

• III клас от 13 (тринадесет) ученици – с 3 ученици под минималния брой. 

 

5. Финансирането да се извърши в рамките на делегирания бюджет на 

посочените училища. 

Гласували поименно: „За“ - 16; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 

ПО ТРЕТА ТОЧКА - Докладна записка с вх. №0800-231-1/30.08.2016 година 

от Илийчо Пламенов Лачовски – кмет на Община Кнежа, относно одобряване за 
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формиране на маломерни и слети паралелки в общинско училище с по-малък 

брой ученици от допустимия, съгласно Наредба №7 на МОН от 29.12.2000 г., 

докладва г-жа Цветелина Плевненска. 

 Отношение взеха: 

 Постоянната комисия по образование, култура, спорт, младежки дейности, 

социална политика и етнически и демографски въпроси предлага да се приеме 

докладната записка. 

 Г-н Николай Бачийски обясни, че в становището на РУО-Плевен няма уточнение 

за двете слети паралелки, но в становището са посочени маломерните паралелки. 

 Г-жа Катя Герговска даде разяснение, че не е необходимо специално разрешение 

от РУО-Плевен за слетите паралелки, това е в правото на Общински съвет да одобри 

създаването на слети паралелки. 

 Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №240 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, предложение първо и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 11, 

ал. 1, т. 2 и т. 3, ал. 2, ал. 3, т. 1 и т. 2 и ал. 5, т. 1 и т. 2 от Наредба №7 на МОН от 

29.12.2000 год. за определяне броя на паралелките и групите и броя на учениците и на 

децата в паралелките и в групите на училищата, детските градини и обслужващите 

звена и във връзка със за заверка списък Образец №1 за учебната 2016/2017 година, 

Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 

 1. Одобрява следните паралелки под определения минимум ученици и слети 

паралелки за учебната 2016/2017 г. в ОУ „Васил Левски“, с. Еница, а именно: 

• I – II клас – една слята паралелка от 16 (шестнадесет) ученици; 

• III – IV клас – една слята паралелка от 12 (дванадесет) ученици – с недостиг до 

минималния брой 4 (четири) ученици; 

• V клас – една самостоятелна паралелка от 11 (единадесет) ученици – с недостиг 

до минималния брой 7 (седем) ученици; 

• VI клас – една самостоятелна паралелка от 10 (десет) ученици – с недостиг до 

минималния брой 8 (осем) ученици; 

• VII-VIII – една слята паралелка от 23 (двадесет и три) ученици. 

2. Допълнителните средства за обезпечаване на учебния процес да се осигурят 

от собствените приходи на ОУ „Васил Левски“, с. Еница. 
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Гласували поименно: „За“ - 16; „Против“ - няма; „Въздържал се“ - няма. 

 

 ПО ЧЕТВЪРТА ТОЧКА – Други. 

 Г-жа Катя Герговска запозна присъстващите с Предложение с вх. №1102-

317/28.07.2016 година от Окръжна прокуратура-Плевен във връзка с Решение №98 по 

Протокол №10 от проведено заседание на Общински съвет-Кнежа на 29.02.2016 година. 

Г-жа Катя Герговска информира, че с оглед на събиране на допълнителна информация 

и изясняване на фактическата обстановка по конкретния казус е изпратено запитване до 

Областна администрация гр. Плевен. Г-жа Катя Герговска прочете писмо с вх. №0600-

311-1/31.08.2016 година от Областна администрация гр. Плевен, което е отговор на 

направено запитване и в което се разяснява, че взетото Решение №98 по Протокол №10 

от 29.02.2016 година на Общински съвет-Кнежа е законосъобразно и е в изпълнение на 

нормативните изисквания.  

 Г-н Симеон Шарабански предложи да бъде взето решение от Общинския съвет, 

че: „Общински съвет-Кнежа не приема предложението на Окръжна прокуратура-

Плевен за отмяна на Решение №98 по Протокол №10/29.02.2016 година на Общински 

съвет-Кнежа. Окръжна прокуратура-Плевен да бъде информирана относно решението 

на Общински съвет-Кнежа.“ 

 Г-н Росен Пещенски предложи Окръжна прокуратура-Плевен да бъде 

информирана за становището на Областна администрация, гр.Плевен. 

 Г-н Добромир Грамов с оглед предложенията направени от общинските 

съветници предложи текстът на решението да бъде формулиран по следния начин: 

„Общински съвет-Кнежа не отменя свое Решение №98 по Протокол №10/29.02.2016 

година и уведомява Окръжна прокуратура-Плевен за получено писмо с вх. №0600-311-

1/31.08.2016 година от Областна администрация, гр. Плевен.“ 

 Общинският съвет взе следното 

Р Е Ш Е Н И Е №241 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, предложение първо и ал. 2 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация и във връзка с получено 

Предложение от Окръжна прокуратура, гр. Плевен с вх. №1102-317/28.07.2016 година и 

получено писмо с вх. №0600-311-1/31.08.2016 година от Областен управител на Област 

Плевен, Общинският съвет-Кнежа 

Р Е Ш И: 
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 1. Общински съвет-Кнежа не отменя свое Решение №98 по Протокол 

№10/29.02.2016 година и уведомява Окръжна прокуратура-Плевен за получено писмо с 

вх. №0600-311-1/31.08.2016 година от Областна администрация, гр. Плевен. 

 Гласували поименно: „За“ - 13; „Против“ - 1; „Въздържал се“ - 2. 

 

 Г-н Симеон Шарабански помоли Общинска администрация да даде отговор на 

направеното от него запитване на предишната редовна сесия на Общинския съвет 

относно навесите на питейните заведения на територията на Община Кнежа. 

  

 

След изчерпване на материалите от дневния ред, г-жа Катя Герговска – председател на 

Общински съвет-Кнежа, закри редовното заседание в 1805 часа. 

 

 

 

Протоколчик:                                                    Председател на ОбС: 

/Галя Късовска/                                                 /Катя Герговска/ 
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